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Log Cake is a traditional dessert served near Christmas. Under the guidance of our experienced instructor, you will 
pick up the techniques of making roulade with decorations.  Come and join us together to handmade this warm-
hearted Christmas cake. 
  
聖誕節快到了，樹幹蛋糕是佳節上不可或缺的傳統甜品，課程由資深甜品導師主理，教授製作樹幹蛋糕及其裝飾的技
巧及要訣！完成後，把這個獨一無二的禮物帶回家，於節日一同分享！ 
 
 
Date: 16 December 2017 (Saturday) 
日期：2017 年 12 月 16 日 (星期六) 
 
Time: 2:00 p.m. - 5:00 p.m.  
時間: 下午 2 時至 5 時 
 
Venue: Multi-propose Kitchen, IVE(Haking Wong)  
地點: 香港專業教育學院（黃克競），多用途廚房 
 
Medium of Instruction: Cantonese  
授課語言：廣東話 
 
Tuition Fee: HK$460 per person 
課程費用：每位港幣＄460 
10% Discount Offer (HK$414) for participant enrols on or before 1 December 2017 
九折優惠(港幣 414 元) 適用於 2017 年 12 月 1 日或以前報名的人士 
 
Application Deadline: 7 December 2017 (Thursday) 
截止報名日期：2017 年 12 月 7 日 (星期四) 
 
 
 
 
Enrolment & Enquiries 報名及查詢 
Hotel, Service & Tourism Studies Discipline 酒店、服務及旅遊學科 
Tel 電話：2957 5714     
Email 電郵: spohosts@vtc.edu.hk      
Website 網址: www.vtc.edu.hk/cpe  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
VTC reserves the right to cancel any course, revise course content or change the offering venue(s) before class commencement if circumstances so warrant.  

職業訓練局可因應情況於開課前取消任何課程、修正課程內容或更改開辦課程地點。 
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